
 

 

HANDLINGSPLAN FOR LINDÅS IDRETTSRÅD 2018 

 

 

Idrettsrådets oppgaver: 

§8-2. Oppgaver  
Idrettsrådet skal:  
 
1. styrke idrettens rolle og rammevilkår i lokalsamfunnet   
2. foreta prioriteringar på vegne av idrettslaga   
3. dokumentere og synliggjøre idrettens lokale omfang samt utvikle lokale idrettspolitiske handlingsprogram   
4. være en møteplass og utviklingsarena i skjeringspunktet mellom offentlig og frivillig virke   
Idrettsrådet skal være et idrettspolitisk organisasjonsledd med oppgaver primært på lokalt nivå. 

 

Hovedmål for 2018 

1: OPPFØLGING PLAN OG HANDLINGSPROGRAM I KOMMUNEN 

2: STYRKE ØKONOMISKE RAMMEBETINGELSAR 

3: SAMARBEID – KOMMUNIKASJON 

4: PROFILERING 

Alle punkta er kontinuerlige prosessar i driftsåret. Ny og betre samarbeidsavtale som er på plass og skal bli eit 

levande dokument der det skal væra mulig og gjere endringar og tilpassingar (me skal bort frå 2 års evaluering 

av avtalen til behovs revidering/evaluering). Avtalen vil då ivareta idrettsrådet slik at vi er meir på nivå med det 

vi prioriterer og som er nødvendig, samt at medlemslaga kan bruke denne som eit arbeidsdokument.  

5: Alver kommune 01.01.2020 – Alver IR 

Fellesnemda Alver IR består av Meland IR, Radøy IR og Lindås IR og ble etablert i  2017 

der IR styra har valt inn arbeidsrepresentantar frå dei ulike IR. 

Meland IR, Radøy IR og Lindås IR, samt Rådmannen for Alver kommune deltok på 

seminaret som HIK arrangerte i mars 2018 angående blant annet 

kommunesammenslåing. 

Dette er en stor og tidskrevende prosess, der det kreves mye kartlegging fra de enkelte 

IR. Dette arbeidet vil ta mye av tiden til LIR fremover og kan være; 

a) Kartlegge alle medlemslag, og kva idrettsgreiner dei ulike tilbyr. 

b) Få oversikt over eksisterande anlegg, både kommunale og private, og brukarer 

tilknytt anlegga. 

c) Kartlegge dei ulike driftsmodellane i dagens IR/kommune 



 
d) Kva har ein av skriftlege og munnlege avtalar mellom IR – kommunar/ 

medlemslag-kommunar/private avtalar/andre avtalar 

e) Spelemidlar anlegg, vil det medføre endringar og prioriteringar? 

f) Alver IR, fellesnemda vil arbeide for å få på plass en 100% stilling fra 01.01.2020 

g) Økonomi, med et så stort IR som Alver IR blir vil Lindås IR at en og utreier om en 

kan få til en økonomiansvarlig/regnskapsperson for blant anna regnskapsføring 

for medlemslaga. I dag betaler flere lag store summer for regnskapsføring. 

h) Planlegger en stor samling med alle klubbar/idrettslag der en vil presentere vår 

nye hverdag i Alver IR, på dette møtet vil vi ha dialog slik at vi arbeider oss inn 

mot Alver IR på en slik måte at alle føler seg ivaretatt. 

i) Ny samarbeidsavtale AIR-Alver kommune 

j) Tildelingskriterier LAM i AIR, må utarbeides nye retningslinjer. 

k) Kulturmidler Alver kommune. 

l) Og helt sikkert mye mer. 

6: Fortsette arbeidet med fellesmøter IR, Radøy, Meland, Lindås, Masfjorden 

og Austrheim. 

 

7: Videreføre arbeidet med nettside og ny nettportal fra NIF IT 

Nettsida til LIR finner dere på : https://lindasir.klubb.nif.no/Sider/Hjem.aspx 

 

Enklere styrehverdag for idrettsrådene i Norge - forbedret løsning 

Her har LIR hatt ett eget «miniseminar» sammen med RIR og MIR og vi har allerede etablert Alver IR 

som felles arbeidsportal. I tillegg var dette presentert på møtet i mars 2018 om 

kommunesammenslåing. Dette er ett fantastisk verktøy for IR, men LIR har allerede spilt inn at vi 

ønsker å knytte medlemslaga til portalen, slik at vi kan kommunisere bedre og mer direkte. 

 

8: Anlegg under planlegging, og planer i Lindås kommune. 

Fortsette arbeidet med oppfølging og påvirkning til det beste for medlemslaga. 

9: Besøke samtlige styrer i medlemslaga i perioden. 

For og presentert LIR, nettside m.m. Målet er å oppnå mer dialog og forståelse av LIR sin rolle i 

organisasjonsleddet mellom medlemslaga og Hordaland Idrettskrets. 

 

 

Styret juni 2018 


